

Assignment

Page 1 of 2

7/13/09

TRADEMARK ASSIGNMENT

10-22-2010

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1



103609570

SUBMISSION TYPE:		NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:		CHANGE OF NAME	
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
RKW AG Rheinische Kunststoffwerke		10/08/2008	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	RKW SE		
Street Address:	Nachtweideweg 1-7		
City:	67227 Frankenthal		
State/Country:	GERMANY		
Entity Type:	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	2288811	APTRA	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	(317)236-5453		
	<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>		
Phone:	(317) 236-2100		
Email:	ipdocket@icemiller.com		

07/14/2009 00000597 4 8521 \$40.00 07/13/2009 DA 090007

file://C:\Documents and Settings\mcperso\Local Settings\Temporary Internet Files\OLKE... 7/13/2009

TRADEMARK
REEL: 004303 FRAME: 0250

Assignment

Page 2 of 2

Correspondent Name: Alexander D. Forman
Address Line 1: One American Square
Address Line 2: Suite 2900
Address Line 4: Indianapolis, INDIANA 46282-0200

ATTORNEY DOCKET NUMBER: T02496US00 (19807.0001)

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Alexander D. Forman, Ice Miller LLP
Address Line 1: One American Square
Address Line 2: Suite 2900
Address Line 4: Indianapolis, INDIANA 46282-0200

NAME OF SUBMITTER: Alexander D. Forman

Signature: /Alexander D. Forman/

Date: 07/13/2009

Total Attachments: 2

source=20090713095147.pdf aptra#page1.tif
source=20090713095147.pdf aptra#page2.tif

RECEIPT INFORMATION

ETAS ID: TM147859
Receipt Date: 07/13/2009
Fee Amount: \$40

file://C:\Documents and Settings\mcpherso\Local Settings\Temporary Internet Files\OLKE... 7/13/2009

02. März 2009

Vom _____

Nr. 80309 _____

Notarielle Bescheinigung / Notarial Certification
betreffend die Firmen / concerning the companies

RKW AG Rheinische Kunststoffwerke, Worms,

RKW AG Rheinische Kunststoffwerke, Frankenthal (Pfalz)

und

RKW SE, Frankenthal (Pfalz)

Aufgrund Einsichtnahme vom heutigen Tag in das Handelsregister des Amtsgerichts Mainz betreffend die RKW AG Rheinische Kunststoffwerke mit dem Sitz in Worms, HRB 12283, und in das Handelsregister des Amtsgerichts Ludwigshafen am Rhein betreffend die RKW AG Rheinische Kunststoffwerke mit dem Sitz in Frankenthal/Pfalz, HRB 60838, und betreffend die RKW SE mit dem Sitz in Frankenthal/Pfalz, HRB 61239, wird von mir, Linus Freunscht, Notarvertreter, folgendes bescheinigt:

1. Die RKW AG Rheinische Kunststoffwerke hat ihren Sitz von Worms (letzte Geschäftsadresse: Horchheimer Straße 50, 67547 Worms) nach Frankenthal/Pfalz (derzeitige Geschäftsadresse:

Upon my inspection this day of the commercial register at the local court of Mainz concerning the RKW AG Rheinische Kunststoffwerke with the seat in Worms, HRB 12283, and of the commercial register at the local court of Ludwigshafen am Rhein concerning the RKW AG Rheinische Kunststoffwerke with the seat in Frankenthal/Pfalz, HRB 60838, and concerning the RKW SE with the seat in Frankenthal/Pfalz, HRB 61239, the following is certified by me, Linus Freunscht, deputy notary:

1. The RKW AG Rheinische Kunststoffwerke has moved its seat from Worms (last business address: Horchheimer Straße 50, 67547 Worms) to Frankenthal/Pfalz (actual business

- 2 -

Nachtweideweg 1-7, 67227 Frankenthal/Pfalz) verlegt. Die Eintragung in das Handelsregister des Amtsgerichts Ludwigshafen, HRB 60838, erfolgte am 11. September 2007.

2. Die RKW AG Rheinische Kunststoffwerke mit dem Sitz in Frankenthal/Pfalz wurde im Wege des Formwechsels in eine Europäische Aktiengesellschaft (Societas Europaea) mit dem Namen RKW SE und mit dem Sitz in Frankenthal/Pfalz, Deutschland, übergeleitet. Die Eintragung des Formwechsels in das Handelsregister des Amtsgericht Ludwigshafen am Rhein, HRB 61239, erfolgte am 08.10.2008.

3. Im Handelsregister des Amtsgerichts Ludwigshafen am Rhein, HRB 61239, ist für die RKW SE folgender Unternehmenszweck eingetragen:

Die Herstellung und der Vertrieb von Kunststofffolien und ähnlichen Erzeugnissen.

Frankenthal/Pfalz,
den 2. März 2009

address: Nachtweideweg 1-7, 67227 Frankenthal/Pfalz). The movement was recorded in the commercial register at the local court of Ludwigshafen am Rhein, HRE 60838, on the 11th of September 2007.

2. The legal form of the RKW AG Rheinische Kunststoffwerke with the seat in Frankenthal/Pfalz was changed to an European Corporation (Societas Europaea) with the name RKW SE and with the seat in Frankenthal/Pfalz, Germany. The change of the legal form was recorded in the commercial register at the local court of Ludwigshafen am Rhein, HRB 61239, on the 8th of October 2008.

3. In the commercial register at the local court of Ludwigshafen am Rhein, HRE 61239, the following object of the RKW SE is recorded:

The production and distribution of plastic film and similar products.

Frankenthal/Pfalz,
the 2nd of March 2009

Linus Zurcher
Notarvertreter/Deputy Notary